
 共同舞台 2011 – Common Stage 2011
公园里的艺术活动! – Art Happening in the Park! 

2011年9月2日 – 2nd September 2011 
演出时间: 16.30 & 17.30 – 约90分钟 – Start shows: 16.30 & 17.30  – Duration approx. 1.5 hrs

19.30 “百万富翁的派对“– 19.30 „Party for Millionaires“

中国戏曲学院正门，北京市丰台区万泉寺400号
Main Entrance, National Academy for Chinese Theatre Arts

400 Wanquansi, Fengtai District, Beijing

门票免费 – Free Entrance

„Common Stage“ is a long term collaboration between the National Academy 
for Chinese Theatre Arts in Beijing and Zurich University of the Arts.

34 selected and highly talented students from the fields of theatre, 
music, design and fine arts develop theatre plays, performances and installations 
in mixed groups. The results will be presented in a park nearby the academy 
and are dealing with themes out of the play „The Visit“ by Friedrich Dürrenmatt.

“共同舞台”是中国戏曲学院和瑞士苏黎世艺术大学长期合作的交流项目。

中瑞双方34多名来自戏剧、音乐、设计、美术等不同专业的同学将以小组的形式在学院
旁边的“金都乐苑”演绎瑞士名家迪伦马特的名作《贵妇还乡》。
演出形式包括：木偶剧、舞蹈、话剧、音乐及装置艺术。


